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OR.0002.7.2024 

 

Protokół nr VII/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Woźnikach 

z dnia 18 listopada 2024 roku 

 

Dnia 18 listopada 2024 roku odbyła się VII sesja Rady Miejskiej obecnej kadencji 2024-2029. 

Obrady rozpoczęto 18 listopada 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:14 tego samego 

dnia. Miejsce posiedzenia: Sala posiedzeń nr 22 tut. Urzędu. Zgodnie z załączoną listą obecności 

w obradach uczestniczyło 13 radnych. Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Wincowska. 

 

Obecni: 

1. Danuta Biadacz 

2. Dariusz Bryła 

3. Anna Brzozowska 

4. Łucjan Garus 

5. Maria Golasz 

6. Piotr Gorol 

7. Michał Hajda 

8. Szymon Klabis 

9. Magdalena Kołtun 

10. Grzegorz Mośny 

11. Michał Nokielski 

12. Adam Ordon 

13. Monika Sukienik-Słotosz 

14. Anna Wincowska 

15. Jarosław Wróblewski 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Bieżąca informacja z pracy komisji Rady. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Centrum Usług Społecznych w Woźnikach poprzez 

przekształcenie Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Woźnikach w Centrum Usług 

Społecznych w Woźnikach 

b) nadania statutu Centrum Usług Społecznych w Woźnikach 

c) przyjęcia „Programu współpracy Gminy Woźniki z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025” 
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d) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2025 

e) zmiany budżetu na rok 2024 

f) zmiany uchwały Nr 499/L/2023 Rady Miejskiej w Woźnikach z dnia 28 grudnia 2023 roku w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Woźniki na lata 2024-2029 

6. Sprawy różne, wnioski i petycje Radnych oraz innych uczestników sesji. 

7. Zakończenie sesji. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Wincowska otworzyła VII sesję Rady Miejskiej w 

Woźnikach - powitała wszystkich radnych, pana Burmistrza Michała Aloszko, panią Zastępcę 

Burmistrza Beatę Bacior, panią Sekretarz Magdalenę Jarosz – Wawrzyńczak, pracowników 

Urzędu Miejskiego oraz rolników z terenu Miasta i Gminy Woźniki na czele z panem 

Benedyktem Potempą. Przewodnicząca RM na podstawie listy obecności stwierdziła 

prawomocność obrad na 15 radnych obecnych było 13. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Wszyscy Radni zapoznali się z proponowanym porządkiem obrad. Pani Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Anna Wincowska zapytała o uwagi do proponowanego porządku obrad. Następnie pan 

Burmistrz Michał Aloszko poprosił o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie apelu o wsparcie  działań mających na celu umożliwienie korzystania, przez przewoźnika 

obsługującego Gminę Woźniki, z przystanków autobusowych oraz wjazdu na przystanek 

autobusowy w Tarnowskich Górach oraz projektu uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu 

wobec planów Zarządu Transportu Metropolitalnego w województwie śląskim, zmierzających do 

wykluczenia przewoźnika obsługującego Gminę Woźniki z tarnogórskiego dworca autobusowego. 

Ponadto pan Burmistrz wyjaśnił, iż od 1 stycznia 2025 r. decyzją Zarządu Transportu 

Metropolitalnego przewoźnik dowożący uczniów do szkół oraz mieszkańców Gminy Woźniki, 

do dworca autobusowego w Tarnowskich Górach będzie miał zakaz wjazdu na ww. dworzec. Pan 

Burmistrz liczy, że uda się uzyskać konsensus w powyższej sprawie, dlatego też zostanie 

skierowany sprzeciw do Zarządu Transportu Metropolitalnego oraz apel do Rady Miejskiej w 

Tarnowskich Górach. W dalszej kolejności Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie 

zgłoszonych wniosków.  

Głosowano wniosek w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad uchwały w sprawie apelu o 

wsparcie  działań mających na celu umożliwienie korzystania, przez przewoźnika obsługującego 

Gminę Woźniki, z przystanków autobusowych oraz wjazdu na przystanek autobusowy w 

Tarnowskich Górach. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Szymon Klabis, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, Adam Ordon, Monika Sukienik-

Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

NIEOBECNI (2) Michał Hajda, Magdalena Kołtun 

 

Głosowano wniosek w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad uchwały w sprawie 

wyrażenia sprzeciwu wobec planów Zarządu Transportu Metropolitalnego w województwie 

śląskim, zmierzających do wykluczenia przewoźnika obsługującego Gminę Woźniki z 

tarnogórskiego dworca autobusowego. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Szymon Klabis, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, Adam Ordon, Monika Sukienik-

Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

NIEOBECNI (2) Michał Hajda, Magdalena Kołtun 

 

Po przegłosowaniu wniosków pani Przewodnicząca RM odczytała porządek obrad wraz z 

dodatkowymi punktami i następnie przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Szymon Klabis, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, Adam Ordon, Monika Sukienik-

Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

NIEOBECNI (2) Michał Hajda, Magdalena Kołtun 

 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Wincowska poinformowała, że projekt protokołu z 

sesji Rady Miejskiej z dnia 28.10.2024 roku został wyłożony przed obradami sesji, a także był do 

wglądu w biurze rady. Następnie pani Przewodnicząca RM poinformowała, że uwag do 

powyższego protokołu nie zgłoszono, więc zarządziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia protokołu z poprzedniej sesji. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Szymon Klabis, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, Adam Ordon, Monika Sukienik-

Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

NIEOBECNI (2) Michał Hajda, Magdalena Kołtun 

 

4. Bieżąca informacja z pracy komisji Rady. 

Sprawozdanie z pracy komisji Rady stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Brak pytań do 

Przewodniczących Komisji Rady. 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Centrum Usług Społecznych w Woźnikach 

poprzez przekształcenie Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Woźnikach w 

Centrum Usług Społecznych w Woźnikach 

Pani Przewodnicząca RM przedstawiła projekt uchwały. Następnie pani Przewodnicząca RM 

poinformowała, iż projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Oświaty i Polityki Społecznej 

i jednocześnie poprosiła panią Przewodniczącą ww. Komisji o informację w tym temacie. Pani 

Maria Golasz poinformowała, iż Komisja Oświaty i Polityki Społecznej jednogłośnie wydała 

pozytywną opinię. W dalszej kolejności głos zabrał pan radny Szymon Klabis, pytając czy w 

związku z przekształceniem Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Woźnikach w 

Centrum Usług Społecznych, nie należałoby uchylić uchwały powołującej MGOPS. Pan Adrian 

Staroniek Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Woźnikach wyjaśnił, iż 

są dwie możliwości tj.: przekształcenie MGOPS w CUS lub wygaszenie uchwały tworzącej 

podmiot jakim jest MGOPS i powołanie nowego podmiotu. Podjęto decyzję, iż najlepszą formą 

będzie przekształcenie, ponieważ nowa jednostka CUS przejmie wszystkie zobowiązania 

MGOPS, wynikające np. z Kodeksu pracy, archiwum itp.  Po wyczerpaniu tematu pani 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Centrum Usług Społecznych 

w Woźnikach  poprzez przekształcenie Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Woźnikach w Centrum Usług Społecznych w Woźnikach 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Szymon Klabis, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, Adam Ordon, Monika Sukienik-

Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 
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NIEOBECNI (2) Michał Hajda, Magdalena Kołtun 

Uchwała Nr 46/VII/2024 

 

b) nadania statutu Centrum Usług Społecznych w Woźnikach 

Pani Przewodnicząca RM przedstawiła korektę projektu uchwały. Następnie pani 

Przewodnicząca RM poinformowała, iż projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Oświaty 

i Polityki Społecznej i jednocześnie poprosiła panią Przewodniczącą ww. Komisji o informację w 

tym temacie. Pani Maria Golasz poinformowała, iż Komisja Oświaty i Polityki Społecznej 

jednogłośnie wydała pozytywną opinię. Ponadto pani Przewodnicząca poruszyła temat 

dodatkowego zatrudnienia w Centrum Usług Społecznych, a zarazem poprosiła, aby zatrudnianie 

było bardzo racjonalne, ponieważ projekt jest na pięć lat i na ten czas są dodatkowe środki. W 

dalszej kolejności pani Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: nadania statutu Centrum Usług Społecznych w Woźnikach. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Szymon Klabis, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, Adam Ordon, Monika Sukienik-

Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

NIEOBECNI (2) Michał Hajda, Magdalena Kołtun 

Uchwała Nr 47/VII/2024 

 

c) przyjęcia „Programu współpracy Gminy Woźniki z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025” 

Pani Przewodnicząca RM przedstawiła korektę projektu uchwały. Następnie pani 

Przewodnicząca RM poinformowała, iż projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Oświaty 

i Polityki Społecznej i jednocześnie poprosiła panią Przewodniczącą ww. Komisji o informację w 

tym temacie. Pani Maria Golasz poinformowała, iż Komisja Oświaty i Polityki Społecznej 

jednogłośnie wydała pozytywną opinię. W związku z brakiem pytań i uwag do korekty projektu 

uchwały, Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia „Programu współpracy Gminy Woźniki z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025”. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Szymon Klabis, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, Adam Ordon, Monika Sukienik-

Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

NIEOBECNI (2) Michał Hajda, Magdalena Kołtun 

Uchwała Nr 48/VII/2024 

 

d) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2025 

Pani Przewodnicząca RM poinformowała, iż projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Budżetową i Rozwoju i jednocześnie poprosiła pana Przewodniczącego ww. Komisji o 

informację w tym temacie. Pan Szymon Klabis poinformował, iż Komisja Budżetowa i Rozwoju 

jednogłośnie wydała pozytywną opinię. Ponadto dodał, że obniżenie ceny skupu żyta do celów 

wymiaru podatku rolnego na rok podatkowy 2025 obniżono z kwoty 86,34 zł za 1 q do kwoty 

60,00 zł za 1 q. Natomiast w roku 2024 obowiązuje obniżenie z kwoty 89,63 zł za 1 q do kwoty 

74,00 zł za 1 q. W dalszej części głos zabrał pan radny Adam Ordon, który podzielił się refleksją, 

że wiosną br. pod adresem rady poprzedniej kadencji padło z ust jednego mieszkańca z sołectwa 

Babienicy, a dziś radnego, stwierdzenie, że „rada tak chętnie podnosi podatki”. Pan radny Adam  

Ordon oznajmił, że to stwierdzenie „mija się trochę z prawdą”, ponieważ dzisiaj rada będzie 

podejmować uchwałę o obniżeniu ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. Nadto 

dodał, że bardzo dobrze, że się tak dzieje, ponieważ można stwierdzić, że rada działa na rzecz 

mieszkańców, a zwłaszcza rolników. Na koniec jeszcze raz podkreślił, iż wypowiedziane 

stwierdzenie jest niesprawiedliwe i mija się z rzeczywistością. W związku z brakiem pytań do 

projektu uchwały, Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 

2025. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Szymon Klabis, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, Adam Ordon, Monika Sukienik-

Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

NIEOBECNI (2) Michał Hajda, Magdalena Kołtun 

Uchwała Nr 49/VII/2024 

 

e) zmiany budżetu na rok 2024 
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Pani Przewodnicząca RM poinformowała, iż projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Budżetową i Rozwoju i jednocześnie poprosiła pana Przewodniczącego ww. Komisji o 

informację w tym temacie. Pan Szymon Klabis poinformował, iż Komisja Budżetowa i Rozwoju 

jednogłośnie wydała pozytywną opinię. W związku z brakiem pytań pani Przewodnicząca RM 

przeprowadziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie: zmiany budżetu na rok 2024 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Szymon Klabis, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, Adam Ordon, Monika Sukienik-

Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

NIEOBECNI (2) Michał Hajda, Magdalena Kołtun 

Uchwała Nr 50/VII/2024 

 

f) zmiany uchwały Nr 499/L/2023 Rady Miejskiej w Woźnikach z dnia 28 grudnia 2023 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Woźniki na lata 2024-2029 

Pani Przewodnicząca RM poinformowała, iż projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Budżetową i Rozwoju i jednocześnie poprosiła pana Przewodniczącego ww. Komisji o 

informację w tym temacie. Pan Szymon Klabis poinformował, iż Komisja Budżetowa i Rozwoju 

jednogłośnie wydała pozytywną opinię. W związku z brakiem pytań pani Przewodnicząca RM 

przeprowadziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr 499/L/2023 Rady Miejskiej w Woźnikach z dnia 28 

grudnia 2023 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Woźniki na lata 2024-

2029 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Szymon Klabis, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, Adam Ordon, Monika Sukienik-

Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

NIEOBECNI (2) Michał Hajda, Magdalena Kołtun 

Uchwała Nr 51/VII/2024 

 

g) apelu o wsparcie działań mających na celu umożliwienie  korzystania, przez przewoźnika 

obsługującego Gminę Woźniki, z przystanków autobusowych oraz wjazdu na przystanek 

autobusowy w Tarnowskich Górach 
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Pani Przewodnicząca RM odczytała powyższy projekt uchwały ze względu na wprowadzenie go 

do porządku obrad na sesji. Pan radny Szymon Klabis poprosił, aby powyższy apel, po podjęciu 

przez radę powyższej uchwały został przekazany, również do Starostwa Powiatowego w 

Tarnowskich Górach i do jak największej liczby podmiotów zainteresowanych tym tematem. W 

związku z brakiem pytań pani Przewodnicząca RM przeprowadziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie: apelu o wsparcie działań mających na celu umożliwienie  korzystania, 

przez przewoźnika obsługującego Gminę Woźniki, z przystanków autobusowych oraz wjazdu na 

przystanek autobusowy w Tarnowskich Górach. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Szymon Klabis, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, Adam Ordon, Monika Sukienik-

Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

NIEOBECNI (2) Michał Hajda, Magdalena Kołtun 

Uchwała Nr 52/VII/2024 

 

h) wyrażenia sprzeciwu wobec planów Zarządu Transportu Metropolitalnego w 

województwie śląskim, zmierzających do wykluczenia przewoźnika obsługującego Gminę 

Woźniki  z tarnogórskiego dworca autobusowego 

 

Pani Przewodnicząca RM odczytała powyższy projekt uchwały ze względu na wprowadzenie go 

do porządku obrad na sesji. Pan radny Szymon Klabis poprosił, aby i w tym przypadku 

przedmiotową uchwałę rozesłać do jak największej liczby interesariuszy. Ponadto zapytał czy 

gminy, które podpisały oświadczenie ww. sprawie tj.: Gmina Koszęcin, Gmina Boronów i 

Miasto Kalety, będą podejmować powyższy apel. Pan Burmistrz odpowiedział, że wymienione 

gminy będą przez pana Burmistrza namawiane do podjęcia przedmiotowych uchwał. W związku 

z brakiem dalszych pytań pani Przewodnicząca RM przeprowadziła głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: wyrażenia sprzeciwu wobec planów Zarządu Transportu 

Metropolitalnego w województwie śląskim, zmierzających do wykluczenia przewoźnika 

obsługującego Gminę Woźniki  z tarnogórskiego dworca autobusowego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Szymon Klabis, Grzegorz Mośny, Michał Nokielski, Adam Ordon, Monika Sukienik-

Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

NIEOBECNI (2) Michał Hajda, Magdalena Kołtun 



 

9 
 

Uchwała Nr 53/VII/2024 

 

6. Sprawy różne, wnioski i petycje Radnych oraz innych uczestników sesji. 

- Pan radny Piotr Gorol odniósł się do wypowiedzi pana radnego Adama Ordon stwierdzając, że 

ten komentarz dotyczył jego osoby, potwierdził, iż stanął w obronie rolników, ponieważ 

rolnikom nie podobał się fakt, iż podatek rolny w 2024 r. znacząco wzrósł w stosunku do roku 

2023. Ponadto dodał, że zrobił bardzo dobrze, ponieważ efektem jest to, że dzisiaj przyjechali na 

sesję rolnicy, aby dopilnować kwestii wysokości podatku rolnego. Ad Vocem do rozmowy 

zgłosił się pan radny Adam Ordon i poinformował, że w dniu 7 października br. odbyło się 

spotkanie z rolnikami, na którym rolnicy postulowali o obniżenie podatku rolnego. Nadto dodał, 

że każdego roku podatek rolny jest obniżany w stosunku do proponowanej stawki przez GUS. 

Następnie, również ad vocem zgłosił się do rozmowy pan radny Szymon Klabis, który także 

podkreślił, iż są obniżane stawki na podatek rolny. Nadto dodał, że na Komisji Budżetowej i 

Rozwoju pani Skarbnik Beata Buchenfeld poinformowała, iż z tytuły obniżenia podatku rolnego 

do budżetu gminy wpłynie mniej o 120 tys. zł.    

 

- Pani radna Danuta Biadacz poinformowała, że osoby, które leczą się onkologicznie czy 

kardiologicznie, a mieszkają w Psarach, są zaniepokojone sytuacją, że będą musiały z przystanku 

w Lasowicach dostać się pieszo do przystanku w Tarnowskich Górach, aby kontynuować dalszą 

podróż. Pan Burmistrz odpowiedział, że ma nadzieję, że nasza gmina nie będzie wykluczona 

komunikacyjnie i uda się pozytywnie do końca roku załatwić sprawę, aby w przyszłym roku dalej 

transport autobusowy odbywał się bezpośrednio do dworca w Tarnowskich Górach.  

 

- Pan radny Adam Ordon zapytał odnośnie budowy nowych mieszkań w ramach SIM. Pan 

Burmistrz wyjaśnił, iż kwestia budowy mieszkań jest jak najbardziej aktualna, obecnie do spółki 

SIM przystąpiło miasto Gliwice, a po drodze zmienił się zarząd spółki. Obecny etap prac to 

wniesienie gruntu aportem do spółki, który nastąpi w pierwszym kwartale 2025 roku. Ponadto 

powstała koncepcja budowlana i na tej bazie w przyszłym roku będzie zlecony projekt 

budowlany. Liczy się, że pierwsze prace budowlane ruszą z początkiem 2026 roku. 

 

- Pan Benedykt Potempa przedstawiciel rolników, podziękował radnym za obniżenie podatku 

rolnego. Ponadto dodał, że podczas protestów rolniczych, które odbywały się na przełomie lutego 

i marca br., rolnicy odwiedzili tut. Urząd, gdzie zostali przyjęci przez panią Wiceburmistrz Beatę 

Bacior, na której ręce przekazali petycję w sprawie obniżenia podatku rolnego w roku 2024. Na 

tym spotkaniu pan Mariusz Pogoda członek Komisji Budżetowej w poprzedniej kadencji rady, 

stwierdził, iż jest taka wola, tylko trzeba uzyskać pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Z tego co wiadomo prawdopodobnie powyższa Izba nie wyraziła pozytywnej 

opinii w tym temacie. Natomiast na następnym spotkaniu z panem Burmistrzem Michałem 

Aloszko, rolnicy uzyskali obietnicę, że podatek rolny na rok 2025 zostanie obniżony. W związku 

z powyższym pan Potempa w imieniu własnym, a także przybyłych rolników na sesję 

podziękował za obniżenie przedmiotowego podatku. Ponadto podziękował panu radnemu 

Adamowi Ordonowi, za wizję lokalną dróg polnych, która odbyła się 7 października br. 



 

10 
 

Następnie poruszył temat nadmiernej ilości populacji dzików w naszej gminie. W związku z tym 

wyraził prośbę, aby w planach łowieckich na rok 2025, ująć zmniejszenie powyższej populacji 

zwierzyny leśnej. Następnie głos zabrał pan Mateusz Gorol, który oznajmił, iż również inna 

zwierzyna leśna jak sarny czy jelenie, czynią duże szkody w uprawach rolnych czy 

gospodarstwach rolnych, ponieważ dziki wchodzą nawet na domowe podwórka. Ponadto odniósł 

się do wizji lokalnej dróg polnych na terenie Woźnik, a także gminy. Stwierdził, iż przedmiotowe 

drogi znajdują się w bardzo złym stanie technicznym, a szczególnie w Woźnikach, przez co 

rolnicy niszczą sprzęt rolniczy i tracą czas na dojazd do pól. Nadto dodał, że przekazano uwagi 

na przedmiotowej wizji panu radnemu Adamowi Ordonowi, które drogi polne powinny w 

pierwszej kolejności zostać ujęte do remontu w przyszłorocznym budżecie. W dalszej 

wypowiedzi zwrócił uwagę na zarośnięte rowy przy drodze powiatowej w kierunku Cynkowa, co 

powoduje duże zagrożenie dla poruszających się w tym rejonie. Ostatnią kwestią poruszoną przez 

mieszkańca, było odniesienie się do legalnych protestów drogowych w obrębie ronda na zjeździe 

z autostrady A1, na których wydarzył się nieprzyjemny incydent, związany z osobą pana radnego 

Szymona Klabis. Według pana Mateusza Gorola wspomniany radny zachował się „niegrzecznie 

to tak delikatnie powiedziane, niepoważnie na powagę stanowiska jakie piastuje.” Następnie pan 

Burmistrz podziękował rolnikom za obecność na sesji, a także wyraził zadowolenie ze wspólnego 

dialogu prowadzonego przez obie strony. Natomiast w kwestii dróg polnych pan Burmistrz zdaje 

sobie sprawę, że jest jeszcze dużo do zrobienia, ale zaplanował w tym temacie pewne propozycje 

w budżecie na 2025 rok. Nadto dodał, że zostały wystosowane pisma do kół łowieckich w 

kwestii zwiększenia odstrzału zwierzyny leśnej, ale do tej pory nie przyszła odpowiedź zwrotna. 

W dalszej części głos zabrał pan radny Adam Ordon informując, że złożył stosowny wniosek do 

tut. Urzędu w sprawie remontu dróg polnych. Następnie ad vocem pan radny Szymon Klabis 

skomentował słowa, które padły pod jego zarzutem. Oznajmił, że jeżeli pan Mateusz Gorol czuje 

się urażony, to go przeprasza. Pan radny przyznaje, że faktem jest, że mógł się zdenerwować, ale 

czuł się, że był potraktowany drugorzędnie. W tym czasie były spotkania wyborcze i stąd był ten 

pośpiech. Ponadto pan radny czuł się pominięty z racji funkcji, którą pełnił, wydawało mu się, że 

mógł liczyć „na jakąś łaskę”. Jako ostatni głos zabrał pan radny Piotr Gorol informując, że nie 

ma ograniczeń, jeżeli chodzi o odstrzał dzików. Z tego co mu wiadomo, dwa koła łowieckie w 

tym roku na terenie Gminy Woźniki, odstrzeliło już 500 szt. dzików. 

 

- Pani Przewodnicząca RM poprosiła, aby radni, a także poszczególne komisje rady 

przeanalizowały i zaopiniowały projekt budżetu gminy na rok 2025. Ponadto zaprosiła 

wszystkich na konferencję „Sieć wsparcia dzieci i młodzieży w sytuacji obniżonej kondycji 

psychicznej, która odbędzie się 20 listopada br. w Miejsko Gminnym Ośrodku Kultury. Pan 

Burmistrz, również przyłączył się do zaproszenia.                   

 

7. Zakończenie sesji. 

Ponieważ więcej spraw nie było, Pani Przewodnicząca RM podziękowała wszystkim za udział w 

obradach i na tym sesję zakończono. 

 

Na tym protokół zakończono. 
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Protokół sporządzono 21 listopada 2024 r. 

 

 

Protokołowała: Grażyna Sośnica 

 

 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Woźnikach 

 

 


